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 Zasadnutie Výkonného výboru SGF 

24.1.2018, Bratislava 

Zápis č. 1 

 

 
Dátum: 24.1.2018, Bratislava 

Prítomní: Ján Novák, Monika Šišková, Stanislav Kútik, Martin Zvalo, Silvia 

Rohlíčková, , Oľga Kyselovičová, Lucia Selecká 

Ospravedlnení: Diana Dobrucká 

Prizvaní: Kristína Slivoňová 

Zápis spracovala: Monika Šišková 

Skontroloval: Ján Novák  

 

Zasadnutie VV SGF otvoril prezident SGF Ján Novák.  

 Prezident v úvode zaželal členom VV SGF veľa pracovných a osobných úspechov a veľa  

 zdravia v roku 2018.  

 Prezident ospravedlnil neúčasť D. Dobruckú, ktorá nie je prítomná z iných pracovných  

 Dôvodov ( služobná cesta). 

 Prezident vyslovil želanie, aby rokovania VV SGF netrvali dlhšie ako 3 hodiny. K tomu je  

 potrebná dobrá príprava a včasné zasielanie materiálov ( 5 – 7 dní pred konaním VV SGF). 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a uznesení - Šišková 

2. Informácia o príprave vyúčtovania rozpočtu SGF v roku 2017 – Novák, Šuhajdová 

3. Vyhodnotenie činnosti sekcií SGF za rok 2017 – predsedovia sekcií (písomne) 

4. Návrh rozpočtu sekcií SGF pre rok 2018 – predsedovia sekcií (písomne) 

5. Plán činnosti sekcií a komisií pre rok 2018 – predsedovia sekcií (písomne) 

6. Schválenie reprezentačných úsekov – predsedovia sekcií (písomne) 

7. Hlavné úlohy marketingovej komisie SGF pre rok 2018 – Dobrucká 

8. Informácia o návrhu úpravy Stanov SGF - Novák 

9. Príprava Slovak Aerobic Open – Kyselovičová, Šišková 

10. Príprava Dunajského pohára - Rohlíčková 

11. Nominácie 

12. Rôzne 

 

1. Kontrola zápisu a uznesení  

 

Šišková Kontrolórka SGF JUDr. Kristína Slivoňová úspešne zložila skúšky na 

kontrolóra na MŠVVaŠ. Osvedčenie tvorí prílohu zápisu.  

 U/28/2017 – Parkour – splnené čiastočne 

Na začlenení Parkouru do SGF sa postupne pracuje. 

 U/29/2017 – spolupráca s firmou ATAK 

Firme ATAK sme poslali požadované veľkosti, dodanie tovaru by malo 

byť vo feb./marci.  

 Termínová listina SGF – zmena termínu VV SGF – namiesto 20.6. sa VV 

SGF bude konať 27.6.2018. 

M. Šišková požiadala, aby sekcie nemenili už oznámené termíny bez 

kontroly, či v danom termíne nie sú preteky inej sekcie. 

 Vyhlásenie „Športovca roka 2017“. Konala sa tlačová beseda v Hangair 

aréne. Tlačovej besede sa zúčastnil vysoký počet novinárov, firma 

Neuropea zdokumentovala a odovzdala na SGF mediálne výstupy. Celé 

podujatie bolo veľmi úspešné. 
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2. Informácia o príprave vyúčtovania rozpočtu SGF v roku 2017 – Novák, Šuhajdová 

 

Novák Informoval o spôsobe vyúčtovania finančných prostriedkov z MŠVVaŠ. 

K 31.12.2017 bolo potrebné mať štátny účet na nule (s minimálnou 

toleranciou). 

 Najväčším problémom boli akcie v decembri. Je potrebné aby sa v roku 

2018 v decembri už žiadne akcie nekonali. V decembri sa môžu konať 

len klubové akcie. 

 Problémy vo vyúčtovaní boli so mzdami a odvodmi, v tomto roku sme 

urobili opatrenia, aby sa podobná chyba už nezopakovala. 

 Informoval, že ekonómka Barbora Šuhajdová je od 1.1.2018 zamestnaná 

na plný úväzok. 

 Informoval tiež, že v roku 2017 bol veľký nárast účtovných položiek, na 

základe čoho bolo potrebné zvýšiť odmenu účtovníkovi a tiež urobiť 

opatrenia na zníženie účtovných položiek. Všetky dobrovoľnícke zmluvy 

budú vyplácané 2 x ročne, a to do 14.7. a 14.12. v konkrétnom roku. 

Kútik Položil otázku, či v mesačných prehľadoch čerpania sekciami budú tieto 

vrátane odmien alebo bez nich. 

Šuhajdová Informácie o odmenách budú dané predsedom sekcií polročne, tak ako 

budú vyplácané. 

Novák Informoval, že všetky podklady na audit je potrebné odovzdať do 

31.1.2018. 

 

3. Vyhodnotenie činnosti sekcií SGF za rok 2017 – predsedovia sekcií (písomne) 

 

Novák Poďakoval predsedom sekcií za včasné zaslanie požadovaných 

materiálov. 

 Bude potrebné urobiť oponentúru plánov sekcií. 

Šišková Stručne informovala o činnosti sekcie GpV SGF. Správa tvorí prílohu 

zápisu. 

Rohlíčková Stručne informovala o činnosti sekcie MG SGF. Správa tvorí prílohu 

zápisu. 

Zvalo Stručne informoval o činnosti sekcie ŠGM SGF. Správa tvorí prílohu 

zápisu. 

Informoval, že o tréningový kemp UEG má záujem Pavol Šimoňák. 

Kyselovičová Stručne informovala o činnosti sekcie ŠA SGF. Správa tvorí prílohu 

zápisu. 

Informovala o príprave novej súťaže – Slovenský pohár. 

Kútik Stručne informoval o činnosti sekcie ŠGŽ SGF. Správa tvorí prílohu 

zápisu. 

 

4. Návrh rozpočtu sekcií SGF pre rok 2018 – predsedovia sekcií (písomne) 

 

Novák Tento bod bude presunutý na oponentúry plánov sekcií, ktoré sa budú 

konať 14.2.2018 o 9:00 hod. na Se SGF. 

 Informoval, že nezávisle na plánoch sekcií urobil svoj návrh rozpočtu na 

činnosť sekcií a skonštatoval, že s väčšinou sekcií bol v zhode.  

 Informoval o procese zverejnenia rozpočtu z MŠVVaŠ, na stránke bol 

zverejnený 4.1.2018 ( štvrtok poobede) a do nedele polnoci bolo potrebné 

rozpočet pripomienkovať. V čase dovoleniek bolo veľmi náročné bez 

podkladov pripomienkovať rozpočet. Pripomienkami a zmenami sa nám 

podarilo zabezpečiť úpravy v rozpočte a tým celkové navýšenie o cca 190 

tis. EUR. 
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 Zmluvy ešte nie sú podpísané ministerkou školstva. 

 Upozornil na obmedzenia, ktoré nám zákon pri tvorbe rozpočtu ukladá: 

Min. 15% na mládež 

Min. 15% členská základňa do 23 rokov ( export september 2017) 

Max.15% na Se SGF. 

 Informoval na navýšení miezd pre trénerov RGCTM o 13% a Se SGF 

o 10-13%. 

 Celkový rozpočet je navýšený oproti roku 2017 o cca 33% 

 Základnou prioritou v roku 2018 je mládež! 

 

5. Plán činnosti sekcií a komisií pre rok 2018 – predsedovia sekcií (písomne) 

 

Novák Bude riešené na oponentúrach plánov sekcií. 

 

6. Schválenie reprezentačných úsekov – predsedovia sekcií (písomne) 

 

Novák Všetky sekcie predložili návrh na zloženie reprezentačných úsekov na rok 

2018. 

U/1/2018 VV SGF schvaľuje predložené zloženie reprezentačných úsekov vo 

všetkých sekciách. Zoznamy tvoria prílohu zápisu a budú zverejnené na 

web stránke SGF. 

 

8.  Informácia o návrhu úpravy Stanov SGF - Novák 

 

Novák Z dôvodu potreby odísť K. Slivoňovej skôr bol bod č. 8 predsunutý pred 

bod č. 7. 

 Informoval o úpravách stanov, ktoré požaduje hlavná kontrolórka 

MŠVVaŠ. 

 Ďalšie pripomienky odovzdala kontrolórka SGF K. Slivoňová 

 Druhý týždeň vo februári sa uskutoční stretnutie SGF s hlavnou 

kontrolórkou športu v Bratislave, kde spoločne dokončíme návrh na 

úpravu stanov pred VZ SGF. 

Slivoňová Predstavila svoje pripomienky, ktoré sa týkajú najmä kontrolóra zväzu, 

hlasovania per rollam a doplnenie odborníkov do VZ – 1 s právom 

hlasovať. 

Šišková Požiadala kontrolórku SGF o súčinnosť pri riešení registrácie MPS Team  

a oddielu Inter Aerobik ŠA a tiež pri žiadosti I. Frnčovej o registráciu 

v SGF. 

Kyselovičová Doplnila zástupkyňu športovcov za športový aerobik, ktorou bude Niki 

Szabóová. 

Novák Požiadal sekciu GpV o doplnenie športovca z ich sekcie. 

 

7. Hlavné úlohy marketingovej komisie SGF pre rok 2018 – Dobrucká 

 

Novák V neprítomnosti D. Dobruckej predstavil doterajšiu činnosť 

marketingovej komisie a spoluprácu s firmou Neuropea. 

 Marketingová komisia pracuje v zložení Diana Dobrucká, Martina 

Matejová, Roman Krajniak, Ján Novák a Monika Šišková. 

 Informoval o návšteve u primátora Nitry, kde sme mu predstavili projekt 

nákupu molitanového náradia do škôl. Primátor prisľúbil zakúpenie tohto 

náradia pre všetky ZŠ v meste. SGF sa zapojí aj do ďalších aktivít v meste 

pri príležitosti Nitra – Európske mesto športu. 
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Šišková Predstavila návrh nového loga SGF. 

U/2/2018 VV SGF schvaľuje nové logo SGF. 

 

8.  

9. Príprava Slovak Aerobic Open – Kyselovičová, Šišková 

 

Šišková Stručne informovala o prípravách na Slovak Aerobic Open, ktoré sa budú 

konať 14.-15.4. v Nových Zámkoch. 

 Rezerváciu hotelov už zabezpečil Martin Mucha, na rozpise pre federácie 

a FIG sa pracuje a budú odoslané do konca týždňa. 

 

10. Príprava Dunajského pohára - Rohlíčková 

 

Rohlíčková Rozpis je uverejnený na online platforme RG form. Už máme prvé 

prihlášky z CZE a HUN. Organizátorom je TJ Slávia STU Bratislava. 

 

11. Nominácie 

 

 ŠG Ž 

Attila Pintér, 14.4., 

Innsbruck/AUT 

Gondová, Surmanová, Pýchová, Dydi 

T: Krekáňová, Kútik 

R: 1 

Austrian Team 

Open, 21.4., 

Linz/AUT 

S: Mokošová, Kalamárová, Vydúreková, Bunce, Takáčová, Valaštiaková, 

Kuklovská 

J: Pýchová, Dydi 

T: Krekáňová, Kútik, Zvalo 

R:1 

Elek Matolay, 18.-

20.5., HUN 

S: Mokošová, Kalamárová, Vydúreková, Bunce, Takáčová, Valaštiaková, 

Kuklovská 

J: Pýchová, Dydi, Smolková, Ušáková 

T: Krekáňová, Kútik, Zvalo 

R:1 

Zelená Jama, 19.5., 

Ljubljana/SLO 

Gondová, Surmanová, Palinkášová 

T: Miklošová, Korpová 

R:1 

Kvalif. YOG, 19.-

24.6., Baku/AZE 

ŠGŽ Pýchová, Dydi 

1T, 1R 

MG: Majzlíková, Račková 

1T, 1R 

Sústredenie Linz, 

30.-31.1. 

Mokošová, Bohmerová – tvorba nových prostných 

Finančné pokrytie z SOV 

február -

sústredenie 

AUT/CRO 

Mokošová 

T: Zvalo 

 GpV 

Pracovná skupina 

FIG, 3.-6.3.2018, 

Lausanne 

Šišková 

Na náklady FIG 

 ŠGM 

Attila Pintér, 14.4., 

Innsbruck/AUT 

J: Nemčovič, Antalec 

Ž: Piasecký, Kasala, náhr. Šablatúra, Vidricko, Pavlíček 

T: Krištof 

R:1 
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Austrian Team 

Open, 21.4., 

Linz/AUT 

S: Michňák 

J: Nemčovič, Antalec 

1T 

1R 

MP Budapešť, 25.-

28.5. 

J: Nemčovič, Antalec 

T: Krištof ( náhr. Zvalo) 

1R 

Sústredenie febr.  S: Michňák 

J. Antalec, Nemčovič 

Ž: Piasecký 

T:Zvalo 

 MG 

GP Moskva, 16.-

18.2. 

S: Kilianova X.  

T: Kilianova L. 

Gracia Cup, 

Budapešť 

S: Poliakova, Čechová, Semanová 

J: Račková, Majzlíková, Horváthová, Hajdučíková, Valková 

T: Motolíková 

Seminár k úprave 

pravidiel, Praha, 

27.1,2018 

T. Motolíková, I. Motolíková 

Seminár k úprave 

pravidiel, Thias 

21.-22.3.2018 

I Motolíková 

Nominácia môže byť doplnená po zasadnutí sekcie 2.2.2018 

Sústredenie, 2.-

4.2.2018, L. 

Mikuláš 

S: Kilianová, Poliaková, Čechová, Semanová, Duchnovská 

J: Račková, Majzlíková, Horváthová, Hajdučíková, Valková 

T: Kilianová, Motolíková T., Motolíková I. 

U/3/2018 VV SGF schvaľuje predložené nominácie 

 

12. Rôzne 

 

Novák Informoval o rokovaní s prezidentom SOV na témy: 

Súťaž SGF „O päť olympijských kruhov“ 

Otázka strechy pre slovenský šport pod SOV 

Infraštruktúra pre SGF 

EYOF 2021 v Košiciach 

 Úloha, ktorá nám ostala nedoriešená: Výkonnostné triedy – bude 

prediskutované na oponentúrach plánov sekcií 

MG – ešte neodovzdali 

ŠA – návrh urobil Novák, bude prediskutovaný s O. Kyselovičovou 

 Informoval o požiadavke od prevádzkovateľov Hangair na trénerov 

v doobedňajších hodinách. 

 Vyzval predsedov sekcií, aby k materiálu Angažovanosť a úspešnosť 

klubov poslali svoje pripomienky. 

 Požiadal VV, aby odporučil disciplinárnej komisie doriešenie situácie so 

Samuelom Piaseckým.  

U/4/2018 VV SGF odporúča disciplinárnej komisii doriešiť situáciu so Samuelom 

Piaseckým. 

 K žiadostiam o zriadenie RGCTM v Poprade a Trenčíne pošle Se SGF 

tlačivá na vyplnenie, aby bol dodržaný postup pri zriadení RGCTM. 

Zvalo Predložil ďalšie žiadosti o zriadenie RGCTM zo Slávie UK Bratislava 

ŠGŽ s trénerkou Janou Ľuptákovou a Big HUG v Šamoríne s trénermi 

Kamenický a Korenačková. 

Rohlíčková Upozornila na fakt, že aj MG by chcela mať zriadené ďalšie 
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RGCTM. Informovala sa na odmienky. 

U/5/2018 VV SGF poveruje prezidenta SGF Jána Nováka na zaslanie potrebných 

dokumentov všetkým klubom, ktoré poslali žiadosti o zriadenie RGCTM. 

T: 10.2.2018  

 Dotácie na kluby za športovcov do 23 rokov bude zverejnená do 

31.3.2018. Je potrebné zvážiť účel použitia ( žiadosť o doplnenie 

možnosti vyúčtovať činnosť) 

Vyúčtovanie dotácie: 30.9.2018 

 Zásada pri nákupe náradia: do 31.7.2018 

 Odmeny pretekárom a trénerom za výsledky na vrcholných podujatiach: 

návrh na prerozdelenie na prvom zasadnutí VV SGF po podujatí 

 Vyplácanie dobrovoľníckych zmlúv: polročne 

do 14.7. a do 14.12.2018. 

 Prehľad čerpania sekcií: bude zasielané predsedom sekcií mesačne 

 Bude spracovaný zoznam spolupracovníkov so SGF – spracuje prezident 

SGF Ján Novák 

Šišková Predstavila novú súťaž SGF „O päť olympijských kruhov“. K súťaži budú 

pre pretekárov pripravené diplomy a nálepky. Výsledky budú kluby 

vkladať do systému Membery 

 Predložila návrh na úpravu Registračného a prestupového poriadku SGF. 

U/6/2018 VV SGF schvaľuje predložený návrh úpravy Registračného 

a prestupového poriadku SGF  

Rohlíčková Predložila rozpisy na súťaže SPMG v Liptovskom Mikuláši 3.2. - 

organizátor TJ Slávia STU Bratislava a SPMG 14.-15.4.2018 v 

Liptovskom Mikuláši - organizátor ŠK Liptovský Mikuláš. 

Novák Navrhol úpravu ekonomických smerníc na VZ: odmeny rozhodcom 

zvýšiť o 1,-EUR/hod. 

U/7/2018 VV SGF navrhuje zmenu ekonomických smerníc Valnému zhromaždeniu 

SGF – zvýšiť odmenu pre rozhodcov o 1,-EUR/hod. 

Zvalo Položil otázku, či môže Ľ. Böhmerová, ktorá cestuje s Mokošovou do 

Linzu na sústredenie požiadať o použitie súkromn. motorového vozidla. 

Novák samozrejme 

Zvalo Požiadal SGF o preverenie, či je možné, aby Mokošová a Michňák boli 

zaradení do rezortných stredísk Dukly alebo Polície. 

 Informoval o konaní školenia I. stupňa trénerov ŠG na FTVŠ UK 

Bratislava. 

Šišková Informovala o žiadosti Kataríny Šankovej na udelenie trénerskej 

kvalifikácie. Na základe predložených dokladov jej prináleží 5. 

kvalifikačný stupeň trénera v športovom aerobiku. 

 Informovala, že Barbora Mokošová bola zaradená do Národného 

športového centra do kategórie D. 

 Informovala o úmrtí čestného prezidenta SOV Prof. Vladimíra Černušáka. 

Informácie o úmrtí ako aj mieste poslednej rozlúčky boli zverejnené na 

stránke SGF aj na FB SGF. Za SGF sa pohrebu zúčastnil prezident Ján 

Novák a Ingrid Barútová.  

 Informovala o konaní seminára v gymnastike pre všetkých 20.-21.1.2018 

v Prievidzi. GK Elán Prievidza zabezpečil celú organizáciu na výbornej 

úrovni. Seminára sa zúčastnilo 60 trénerov z 25 klubov z celého 

Slovenska. 

 

Ďalšie zasadnutie VV SGF sa uskutoční 21.3.2018 o 15:00 hod. v Bratislave 

Prílohy k VV SGF nájdete tu: 

https://drive.google.com/drive/folders/1Wa12QB8Jk564Swxpgm3DhhJ8sBIcLUSf?usp=sharing 

https://drive.google.com/drive/folders/1Wa12QB8Jk564Swxpgm3DhhJ8sBIcLUSf?usp=sharing

